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Bestyrelsesmøde 12. april 2023 
Danmarksgade 8, 6500 Vojens 
Start kl. 19:00 Slut kl. 20:50 

Referat 
  

Mødeleder: Karl Posselt  

Deltagere: Karl Posselt  

 Ditte O’Neill 

 Anne-Marie Hundebøl 

 Solveig Larsen 

 Calle Simonsen 

 Kurt Hansen 

 Frank Thomsen - suppleant  

Fraværende: René Holm 

 Lisa Nielsen – suppleant 

 Lene Bitsch Bierbaum – byrådsmedlem 

 Preben Holmberg – byrådsmedlem 

 Finn Lykkeskov – byrådsmedlem 

 Marie Skødt – byrådsmedlem 

 Tina Rosenkilde Hansen – byrådsmedlem 

 Jens Friis Felber – byrådsmedlem 

 Bitten Jensen – kommunal repræsentant 

Referent: Ditte O’Neill 
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7. Udmelding til offentligheden (5 min.) ...................................................................................................... 5 

8. Punkter til næste møde (5 min.) .............................................................................................................. 5 

9. Evt. (5 min.) ............................................................................................................................................... 5 

 

 

1. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer (20 min.) 
Sagsfremstilling:  

Der orienteres mundtligt om status på igangværende / gennemførte / kommende projekter   

- Fuglesøprojekter (bilag) 

- Dialogmøde med Land- og Byudviklingsudvalget den 20. april 

- Borgerprojekter 

- Video om Vojens 

- Ungdomsklub i Vojens 

- Sangvandring i Vojens den 13. april kl. 19 

- Vojens Fredskov (Fritidscentret) 

- Samarbejde/integration mellem Forum Vojens og Vojensmail.dk 

- Planlægning af møde med HER  

  

Indstilling:  

Orienteringen tages til efterretning.  

Beslutning:  

Forum Vojens har ikke modtaget en invitation til dialogmøde med Land- og Byudviklingsudvalget den 20. 

april og må derfor konkludere, at mødet ikke bliver til noget. 

Vi har desuden endnu ikke modtaget ansøgninger til borgerprojekter. 

Orientering taget til efterretning. 

Bilag: Fuglesøen – Legeplads PlanLeg 

 

2. Økonomi (10 min.) 
Sagsfremstilling: 

Orientering om økonomien samt overblik over disponerede midler. 

Indstilling:  

Orientering tages til efterretning. 

Beslutning:  

Orientering taget til efterretning. 
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3. Konstituering (5 min.) 
Sagsfremstilling: 

Bestyrelsen skal konstituere sig efter årsmødet, hvor alle poster er besat. 

Eneste ændring er, at Frank Thomsen blev valgt som (første)suppleant. Alle øvrige valg var genvalg.  

 

Poster som skal fordeles: formand, næstformand, kasserer, sekretær.  

 

Indstilling:  

 

Det indstilles at:  

• Karl Posselt fortsætter som formand.  

• Ditte O’Neill fortsætter som næstformand med sekretærfunktion  

• Anne-Marie Hundebøl fortsætter som kasserer  

 

Beslutning: 

Godkendt som indstillet. 

 

4. Ansøgning – grussti (10 min.) 
Sagsfremstilling:  

En aktivitetsgruppe, der tegnes af Karsten Gram og Torben Skødt som repræsentanter for frivillige beboere 

på Dyssebakken, ansøger om, at Forum Vojens vil give en rammebevilling til materialer, leje af udstyr mv. i 

forbindelse med etablering af projektet jf. vedhæftede beskrivelse. 

Der er endnu ikke foretaget en specifik beregning på projektet, da der er nogle ting som skal afklares først: 

- Det er endnu usikkert, om Haderslev Kommune vil finansiere tilslutningen til de eksisterende cykelstier 

(tilkørselsrampen) 

- Ligeledes skal det afklares, hvad der skal ske i forhold til overkørslen ved afvandingskanalen tæt ved DCH 

og hvem der skal stå for det. 

Ansøgerne bygger videre på de erfaringer, der blev høstet ved et tidligere projekt, hvor gruppen 

etablererede grusstierne mellem Dyssebakken, Runebakken og Fuglehaven, og det er deres vurdering, at en 

rammebevilling på kr. 100.000 vil dække udgifterne. Det er under forudsætning af, at projektet bliver 

godkendt af Haderslev Kommune, hvor forholdene med etablering og finansiering sker ud fra 

forudsætningerne i beskrivelsen. 

Forum Vojens ansøges dermed om en forhåndsgodkendelse af en rammebevilling på kr. 100.000, som kan 

motivere Haderslev Kommune til at gå aktivt ind i projektet, der planlægges gennemført projektet i 2023.  

 

Projektet er i tråd med ”Idégrundlag til et sammenhængende og trygt stisystem i Vojens” 

Indstilling:  

Det indstilles, at ansøgningen imødekommes og at midlerne tages fra den pulje, Forum Vojens i forvejen 

har afsat til stiprojekter. 

Beslutning: 

https://vojens.dk/wp-content/uploads/2020/10/Idegrundlag-til-et-sammenhaengende-og-trygt-stisystem-i-Vojens-20-05-18.pdf
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Ansøgningen imødekommes under forudsætning af, at projektet godkendes af Haderslev Kommune. 

Bilag: Skitse af grussti mellem Dyssebakken og Billundsøerne 

 

5. Musik i byen – supplerende ansøgning (20 min.) 
Sagsfremstilling: 

Den 04-10-2022 behandlede Forum Vojens en ansøgning fra Vojens Handel HER om tilskud til etablering af 

et højttalersystem, så der i forbindelse med aktiviteter i Vojens skulle kunne afspilles musik i gaderne (i 

Rådhuscentret, foran Friis & Schmidt og på begge sider af Østergade ved Østergadecentret). Projektet er 

realiseret og taget i brug i forbindelse med julehandelen i december 2022. Musikken styres centralt via 

kalendersystem, pc og internet. Det samlede budget var på 75.000-80.000 kr., hvoraf HER gav tilsagn om at 

bidrage med 20.000 kr. Forum Vojens bevilgede herefter 60.000 kr. til formålet. 

Musikken spiller i weekender og i forbindelse med ekstraordinære aktiviteter i byen til glæde for handlende 

og kunder. Til gengæld er prisen blevet højere end forudset. 

Projektet var stort og ambitiøst tænkt af en frivillig borger med ekspertise, men ikke med konkrete 

erfaringer med tilsvarende løsninger. På ansøgningstidspunktet udestod desuden nødvendige aftaler med 

de direkte berørte forretningsdrivende. Undervejs var det derfor nødvendigt at justere på arten og antallet 

af komponenter samt at opsætte målere for at kunne dokumentere el-forbruget for de berørte 

forretninger. Samtidig blev der arbejdet under tidspres, eftersom systemet skulle virke til julehandelen. 

Regningen er endt på 109.218,16 kr. ex. moms. 

Sagen er vendt med Vojens Handel HER, der ikke kan strække sig længere end bidraget på 20.000 kr. 

 

Da der er flere sager, hvor der kan være tvivl om rolle- og ansvarsfordelingen arbejder Forum Vojens i 

øvrigt fortsat på at få indsigt den aftale, der blev indgået, da Vojens Handels- og Erhvervsklub blev til Vojens 

Handel HER. 

Summa summarum: Der mangler således 29.218,16 kr., før projektet, der giver musik i byen, er fuldt 

finansieret. 

Indstilling:  

Det indstilles, at Forum Vojens bevilger det manglende beløb til formålet. 

Beslutning: 

Frank Thomsen var ikke til stede under drøftelse af punktet. 

Godkendt som indstillet. 

 

6. Renovering af Jegerup Kirkesti (10 min.)  
Sagsfremstilling: 

Kirkestien mellem Vojens og Jegerup er flittigt brugt og trænger til renovation. Der skal bl.a. tilføres grus. 

Indstilling:  
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Det drøftes i hvilket omfang Forum Vojens kan bidrage til renovation af Kirkestien i samarbejde med 

Jegerup Landsbyforening. 

 

Beslutning: 

Calle Simonsen har indhentet tilbud på renoveringen, som lyder på 38.000 kr. ekskl. moms. 

Solveig Larsen har kontaktet Helle Hartmann, idet Haderslev Kommune står for vedligeholdelsen af 

Hærvejen. Det er uklart om dette ansvar omfatter stierne, herunder Kirkestien. Vi afventer kommunens 

tilbagemelding. 

 

7. Udmelding til offentligheden (5 min.) 
Sagsfremstilling:  

Punktet er på dagsordenen som led i bestyrelsens ønske om større synlighed blandt borgere, lokalpresse og 

politikere.  

Indstilling: 

Det drøftes og besluttes, hvilke områder der evt. skal kommunikeres om. 

 

Beslutning: 

Der kommunikeres om: 

o Borgerprojekter 

o Studie- og fællesskabsturen for unge til Transportmesse i Herning den 22. april 2023, såfremt turen 

gennemføres. 

 

8. Punkter til næste møde (5 min.) 
Sagsfremstilling: 

Næste bestyrelsesmøde i Forum Vojens er den 15. juni 2023. 

Er der allerede nu forslag til punkter til næste dagsorden, er det hensigtsmæssigt at få dem noteret, så vi er 

sikre på, at de kommer med, og forberedelse evt. kan igangsættes. 

Indstilling: 

Det drøftes, om der på nuværende tidspunkt er punkter, som skal på dagsordenen til næstkommende 

bestyrelsesmøde. 

Beslutning: 

Ingen punkter pt. 

 

9. Evt. (5 min.) 


